
 

Referat fra gruppemøte i Nes Venstre.  

Sted: Nes Rådhus. 

Tid:  12. november kl 1930- 2100 

Tilstede: Øystein Smidt, Tom Fidje, Sesselja Bigseth og Erik Holm Melby. 

Saksliste: 

- Kommunestyresaker 13. november. 

Kommunestyresaker til møte 13. november, ble gjennom gått. 

Nes Venstre støtter interpellasjon vedrørende Nes Arena, forutsatt at kostnadene ikke 

oversiger betjeningen av låntgarantien på 13 mill. 

 

- Budsjettfremlegget fra rådmannen. 

Øystein har hatt samtaler med Sp, H, KrF og FrP med tanke på et felles budsjettforslag 

Nes Venstre synes det bra at mange  de tiltak som ble vedtatt i 2012 ,er videreført i 2013.  

Tom hadde noen spørsmål vedrørende sentrumsutvikling i Årnes. Tom sender de 

spørsmålene på e-post til Sesselja, som tar det opp i utvalgsmøte den 20.11. 

Nes Venstre vil foreslå at: De 10 mill som er satt av til prosjektering av ny skole i 2013, 

skal også inkludere prosjektering av svømmehall. 

Budsjettet vil bli behandlet videre i møte 22.11. Kl. 1930. 

 

- Orientering fra første møte i Organisasjonsutviklingsgruppa. 

Har hatt et møte. Se utsendt referat. Neste møte i desember. 

  

- Eventuelt. 

Det skal opprettes valgkomite i Nes Venstre: Tom Fidje har takket ja, Øystein spør Roar 

Jensen og Tom spør Ann-Kristin Lundberg om de vi sitte i komiteen. Saken tas opp i neste 

møte. 

Møter i Venstre blir på torsdager før formannskapet fra 01.01.2013. 

Møter frem ut året:  



Budsjettmøte 22.11 kl1930. 

Medlemsmøte med tema: skole 06.12, tidspunkt kommer senere. 

 

REF: Tom Fidje. 


